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Aš, Edita Kovaliova, Vilniaus kolegijos Menų ir kūrybinių technologijų fakulteto 

studentų atstovybės pirmininkė, rekomenduoju Dovilę Ežerskytę į VIKO SA prezidentus. Dovilė 

yra atsakinga, planuojanti bei gerai darbą pasiskirstanti ir tuo pačiu lanksti bei sugebanti 

prisitaikyti asmenybė. Taip, kaip ji šiuo metu susitvarko su vicepirmininkais, labai geras 

pavyzdys, kaip ją „veža“ toks darbas bei kaip patys vicepirmininkai lieka motyvuoti ir dar ilgai 

užsivedę po susirinkimo. Sudėliota ir informatyvi susirinkimų darbotvarkė rodo Dovilės 

išankstinį pasiruošimą ir atsakingą planavimą. Taip pat antri metai VIKO SA bendruomenėje bei 

tai, kad vieni iš tų metų buvo praleisti centriniame biure, atskleidžia Doviles patirtį ir atsidavimą 

šiai bendruomenei. Taip pat pagirtinas noras į centrinį biurą atsivesti visų fakultetų atstovus, 

tokiu būdu ji perteikia mūsų organizacijos vertybę, kad esame viena komanda. Iš jos asmeninių 

darbų, inciatyvų bei susirinkimų galiu teigti, kad Dovilė puikiai susitvarko tiek su asmeniškai 

paskirtomis užduotimis, tiek su darbu komandoje. Mano manymu, Dovilė Ežerskytė nuostabiai 

susitvarkys su prezidento pareigomis, nes turi visas reikiamas lyderio savybes, moka kalbėti 

prieš auditoriją, bei išmano organizacijos darbą, siekius bei vertybes.

Vilniaus kolegijos

Menų ir kūrybinių technologijų fakulteto

Studentų atstovybės pirmininkė Edita Kovaliova


		2021-03-22T16:11:57-0400
	Electronically signed PDF exported from www.digisigner.com




